

《CHINESE CINDERELLA中埂

图书基本信息

书名：《CHINESE CINDERELLA中国灰姑娘》

13位ISBN编号：9788888286549

10位ISBN编号：8888286543

作者：[美]严君玲

页数：203

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu111.com

《CHINESE CINDERELLA中埂

内容概要

"A riveting memoir of a girl's painful coming-of-age in a wealthy Chinese family during the 1940s.

A Chinese proverb says, "Falling leaves return to their roots." In "Chinese Cinderella, Adeline Yen Mah returns to her roots to tell the story of her painful childhood and her ultimate triumph and courage in the face of despair.

Adeline's affluent, powerful family considers her bad luck after her mother dies giving birth to her. Life does not get any easier when her father remarries. She and her siblings are subjected to the disdain of her stepmother, while her stepbrother and stepsister are spoiled. Although Adeline wins prizes at school, they are not enough to compensate for what she really yearns for -- the love and understanding of her family.

Following the success of the critically acclaimed adult bestseller "Falling Leaves, this memoir is a moving telling of the classic Cinderella story, with Adeline Yen Mah providing her own courageous voice.

《CHINESE CINDERELLA中埂

精彩短评

- 1、不管作者是否有添油加醋，可是在小孩子的心里任何事都可能是惊天动地的，即使长大了回忆起来！小孩子的内心世界有我们无法想象却都经历过的丰富情感，任何情感都更容易随年龄而放被大
- 2、非常不喜欢!

《CHINESE CINDERELLA中埂

精彩书评

1、一位外国人推荐的书，她觉得这本由华人所写的书应该我们会喜欢看，就目前我看的部分，感觉还比较一般，暂时失去兴趣看下去。感觉是一本中国人写给外国人看的书，第一章介绍了半天他们家族，YEYE、ER JIE云云，拼音和英文夹杂，有点晕。

《CHINESE CINDERELLA中埂

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu111.com